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Budsjett og økonomiplan 2013 – 2016. 
 

Begynnelsen av desember gikk 

med til budsjettarbeid og møter 

med de øvrige opposisjonspartiene 

for å finne fram til felles forslag. 

Venstre hadde flere innspill som 

ble tatt med videre. 

Vi ble enige om at Brita skulle presentere felles 

tallforslag og Marit Vold felles verbalforslag. 

 

17.12.2012..Kommunestyre 
Johannes og Brita møtte 

 

Budsjett og økonomiplan 

 

Det ble lagt fram 11 felles forslag, 

men kun 2 ble vedtatt. Forslagene 

finner du på hjemmesiden 
 

      Brita 

 

Forslagene omhandlet bl.a. følgene: 

 

1. Vi ønsket at rustiltak som har vært drevet 

som prosjekt skulle bli en del av kommunals 

ordinære drift. 

2. Vi foreslo at kommunen inngår samarbeid 

med pensjonistlagene om utvidelse av Arken 

med oppstart i 2014. 

3. Det er flere idrettsanlegg som ulike 

idrettsgrener ønsker å realisere.  Vi ønsket å se 

disse i sammenheng og ikke bevilge 2,5 mill til 

et tiltak i 2013. 

4. Vi reduserte ikke midler til Ungdommens 

hus, men ønsket en politisk behandling før det 

ble bestemt hvor ungdommens hus skulle ligge. 

5. Vi var også uenig i at det skulle bygges 

boliger til flyktninger uten en politisk 

behandling først, med lånebeløpet støttet vi. 

6. Siste tallforslag var forslag om bruk av midler 

til bolysttiltak for 2012 som ikke er brukt i 

2012: Tiltak i Jernbaneparken på sommers tid, 

bolysttiltak for eldre, samarbeid med Tindved 

kulturhage om bolysttiltak og videre 

opprustning av Havfrua.  I alt kr. 800.000. 

 

Felles verbalforslag: 
 

7. Vi ønsket videreutvikling om 

velferdsteknologi som fellesprosjekt med 

Samkommunen som verktøy. 

8. Et forslag om fokus på læringsutbytte i 

skolen og en vridning av ressurser til 

spesialundervisning over til økt voksentetthet.  

(Dette fikk støtte fra AP og KrF) 

9. Et forlag om å vurdere lokaler for 

Frivillighetssentralen i kommunale lokaler 

ble vedtatt oversendt formannskapet. 

10. Vi foreslo at kommunen skulle følge nøye 

med mht voksentettheten i barnehagene, 

men dette kunne ikke AP og KrF støtte.  

(Under orienteringssakene i slutten av møtet 

bekreftet rådmannen at han ville legge frem 

slike oversikter som vi fikk nedstemt – dette 

etter spørsmål fra Brita. Bra!) 

11. Til slutt hadde vi et forslag om en 

evaluering av barnefattigdom og utarbeidelse 

av en handlingsplan for barnefattigdom 

 

 

Det meste ble altså nedstemt. 

 

 
 

Ordføreren 

 

20.12.2012 Verdalingen 
Leserinnlegg, ”Kommentarer til budsjettmøtet 

i Verdal kommunestyre” av Johannes og 

Brita.. 

 

20.12.2012 Verdalingen 
Lederen i avisen ”Bærre ein gong ferr året” 

kommenterte budsjettdebatten.  Bl.a. ble Brita 

sitert fra budsjettdebatten i 1986 og fra i år. 

Opposisjonen fikk ros for at vi står på til tross 

for at AP ikke har kultur for å gi andre ”noen 

bitte små seire”. 

 

 

. Hjemmesiden:  www.verdal.venstre.no 

 

http://www.verdal.venstre.no/

